



## Discussion, September 9<sup>th</sup> 2017

*The Breach (Nehemiah: Restore and strengthen)*

**Useful Biblical references:** Ezekiel 22, Nehemiah, Isaiah 58, John 4. 23

When we think of a breach (or a gap) in the Church, we are naturally inclined to look first to others. Jesus shows us a different way, the one starting by ourselves (Matthew 7. 3-5).

### *Question 1*

***What is (are) the breach (es) in your life when you think of your role and your responsibilities as a member of Jesus Christ's Church? (You don't have to say everything but to be conscious about it personally)***

Now that we looked at ourselves personally, let's look at the breach (es) that we foster collectively.

### *Question 2*

***What is (are) the breach (es) in your church or in the Church in general?***

The fact of meeting together at The Breach is part of the answer to the next question.

### *Question 3*

***How can we fill the breach(s) in our personal lives, in our home church and the Church in general?***

Here is one of the main goal of The Breach, will you stand at The Breach with us?

**Next month (October):** The theme of Prayer





**Partage, 9 Septembre 2017**

*The Breach (Néhémie: Restaurer et fortifier)*

**Passages bibliques utiles :** Ézéchiel 22, Néhémie, Ésaïe 58, Jean 4 :23

Lorsque nous pensons à une brèche dans l'Église, nous sommes portés naturellement à regarder aux autres en premier. Jésus nous présente une façon différente d'agir, celle de commencer par soi (Matthieu 7 : 3-5).

### *Question 1*

***Quelles sont la (ou les) brèche(s) dans votre vie lorsque vous pensez à votre rôle et vos responsabilités en tant que membre de l'Église de Jésus-Christ? (il n'est pas nécessaire de tout dire mais d'en prendre conscience personnellement)***

Maintenant que nous avons regardé à nous-même personnellement, regardons à la (ou les) brèche(s) que nous entretenons collectivement.

### *Question 2*

***Quelles sont la (ou les) brèche(s) dans votre assemblée et dans l'Église en général?***

Le fait de se rassembler à The Breach est une partie de la réponse à la prochaine question.

### *Question 3*

***Comment pouvons-nous colmater la (ou les) brèche(s) dans notre vie personnelle, dans l'assemblée locale et dans l'Église en général?***

Voilà un des buts principal de The Breach, vous tiendrez-vous à la brèche avec nous?

**Le mois prochain (Octobre):** Thème de la Prière

